
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXXVI/23  

LXXVI sesja RM odbyta w dniu 1 grudnia 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 1 grudnia 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:52 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Adam Michalak 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Marzanna Szewczyk 

11. Alicja Żaguń 

 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski oraz 

Tadeusz Szczepański. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXXVI sesji RM ? 



T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – zgłosiła wniosek dot. wycofania z porządku 

obrad pkt. 10 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i poddanie ją pod obrady na 

kolejną sesję RM.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie pkt 10 z 

porządku obrad.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem ww. wniosku ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Wniosek o wycofanie pkt 10 z porządku obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem zmienionego porządku 

obrad ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 



 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (zał. 3).  

O godz. 13.07 na obrady sesji przybył Radny D. Chojnacki (Rada obraduje w 11 osobowym 

składzie). 

 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 16 września 

2023 r. do 21 listopada 2023 r. 

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego przedstawiła ww. sprawozdanie, które stanowi 

– zał. nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do ww. sprawozdania ?  

 

Radna M. Szewczyk – zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie sprawy związanej z przetargiem, 

który został rozstrzygnięty w dniu 4.08.23 r. na zakup ok. 7 h terenu na Parku Przemysłowym 

oraz problemami dot. wniesienia opłaty za wykup tych terenów w wysokości ok. 8 mln zł 

oraz nie podpisania do tej pory umowy z nabywcą.   

Wyjaśnień w tej sprawie udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego, informując 

że do przetargu stanęła jedna firma. Liczymy, że w przyszłym tyg. wpłynie na konto Urzędu 8 

mln zł.  

Głos w tej sprawie zabrała również A. Kowalska – Skarbnik Gminy. Jeśli wpłynie na konto 

tak pokaźna kwota, to bardzo poprawi ona sytuację finansową Gminy.     

 

Radny Adam Michalak – zauważył, że firma, która wygrała ten przetarg, ma niski kapitał 

początkowy, a od 2018 r., co roku wykazuje straty, dlatego nie wydaje się być firmą 

wiarygodną. Zwrócił się z pytaniami do Burmistrza: Czy został podpisany protokół w 

związku z nie dojściem do skutku czynności notarialnej (braku podpisania umowy), Czy w 

umowie przedwstępnej przewidziano kary umowne na wypadek odstąpienia przez kupującego 

od zawarcia umowy, Czy termin zawarcia umowy, tej przyrzeczonej upłynął już czy nie ?     

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że na wszystkie ww. pytania 

zostanie Radnemu udzielona odpowiedź na piśmie. Dodała, że jeśli firma nie przystąpi do 

zawarcia umowy, to straci 700.000 zł, a grunt zostanie nadal własnością Gminy. Czekamy do 

7, 8 grudnia br. i liczymy jednak, że pieniądze za zakup tych terenów wpłyną do Gminy, gdyż 



dobrze to wróży na ten i przyszły rok.      

 

Radny Adam Michalak – dodał, że firma może przecież udzielić pełnomocnictwa do 

zawarcia umowy.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2023 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

Uchwała Nr LXXVI/515/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2023 – 2043. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2043. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVI/516/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2023 – 2043. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała Nr LXXVI/517/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  



 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku 

od środków transportowych.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała Nr LXXVI/518/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny D. Chojnacki – wyraził swój sprzeciw co do podnoszenia podatku rolnego, wyraził 

swoje zdanie co do tych stawek oraz cen zbóż.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 



Wyniki głosowania 

ZA : 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Bartłomiej Czaki, Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Alicja 

Żaguń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Dariusz Chojnacki, Agnieszka Dorawa, Adam Michalak, Szymon Raczyński, Marzanna 

Szewczyk 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVI/519/23 RM została podjęta (zał. 9). 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych Solec Kujawski. 

 

J. Żebrowska – Dudek – Dyrektor WSO – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i 

kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych Solec Kujawski.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (4) 



Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVI/520/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 10). 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania Programu ochrony 

środowiska dla Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2017-2020 z perspektywą na lata 

2021-2024 oraz Programu ochrony środowiska dla Gminy Solec Kujawski do roku 2030 

za okres 2021-2022. 

 

I. Skrzypińska – Kierownik Ref. Ochrony Środowiska i Rolnictwa – przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z 

wykonania Programu ochrony środowiska dla Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2017-

2020 z perspektywą na lata 2021-2024 oraz Programu ochrony środowiska dla Gminy Solec 

Kujawski do roku 2030 za okres 2021-2022. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

Uchwała Nr LXXVI/521/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 11). 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich 

usług. 

Ilona Organiak - Zastępca Dyrektora ds. usług pomocy społecznej - przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług 

sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania 

takich usług.  

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 



Uchwała Nr LXXVI/522/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 12). 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do udzielenia wsparcia w formie dożywiania w ramach wieloletniego rządowego 

programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028. 

 

Iwona Konaszewska - Zastępca Dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia wsparcia w formie dożywiania w ramach 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVI/523/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 13). 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wieloletniego programu osłonowego „Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania – Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Iwona Konaszewska - Zastępca Dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały. 



 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie utworzenia wieloletniego 

programu osłonowego „Pomoc gminy w zakresie dożywiania – Posiłek w szkole i w domu” 

na lata 2024-2028.   

  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVI/524/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 14). 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań chronionych wspieranych w 

mieszkania wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniu wspomaganym. 

 

Ilona Organiak - Zastępca Dyrektora ds. usług pomocy społecznej - przedstawiła ww. 

projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie zgłosili.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia mieszkań 

chronionych wspieranych w mieszkania wspomagane oraz określenia zasad ponoszenia 



odpłatności za pobyt w mieszkaniu wspomaganym. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

Wyniki głosowania 

ZA : 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, 

Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (4) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała Nr LXXVI/525/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 15). 

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny A. Michalak – w imieniu mieszkańców zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego 

RM czy zamieszkuje na stałe w naszej Gminie. Zwrócił się z prośbą o ustosunkowanie się do 

tej uwagi Przewodniczącego RM. Radny również osobiście udał się pod wskazany adres 

zamieszkania Przewodniczącego RM, gdzie zastał osobę wynajmującą to mieszkanie. 

Zaniepokoiła Radnego ta sytuacja, która niesie za sobą konsekwencje.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – odniósł się do wniosku Radnego A. Michalaka, 

informując, że posiada dwa mieszkania w Solcu Kujawskim i w Bydgoszczy. W Bydgoszczy 

opiekuje się starszym wujkiem. Nie jest prawdą, że w mieszkaniu w Solcu nie przebywa, 

sytuacja jednak była na tyle wyjątkowa, że chcąc pomóc uchodźcom z Ukrainy, uciekającym 

przed wojną, zdecydował się pomóc i udostępnił swoje mieszkanie Ukraince z synem (nie 

wynajmuje tego mieszkania). Do tej pory jej pomaga, ponieważ ma możliwość przebywania 

w drugim mieszkaniu. Jeśli jest taka potrzeba, to przebywa w Solcu, jeśli nie ma to stara się 

pomagać i opiekować 89 letnim wujkiem. Uważa, że postępuje słusznie niosąc pomoc 

osobom z Ukrainy. Dodał, że osoba, która tam obecnie mieszka, niebawem wyjeżdża, więc 

będzie przebywał częściej w Solcu, bo będzie taka możliwość. Kiedy to nastąpi, zostaną 



Państwo radni o tym powiadomieni, aby mieć tą wiedzę na temat przebywania na terenie 

naszej Gminy.      

 

Radny A. Michalak – kwestie pomocy pozostawił bez komentarza, bo każdy na swój sposób 

pomaga, i nie jest to czymś czym trzeba się chwalić. Pełniąc funkcję Przewodniczącego RM, 

drugiej osoby po Burmistrzu ma Pan świadomość przepisów jakie nakłada na 

Przewodniczącego Kodeks Wyborczy. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – dodał, że życie jego związane jest z Solcem i nic się w tej 

kwestii nie zmieniło.   

Zwrócił się do dyrektorów szkół oraz do Burmistrza o zamieszczenie w „Soleckich 

Wiadomościach z Ratusza” informacji i przypomnieniu o konieczności noszenia przez dzieci 

odblasków, żeby były widoczne na naszych drogach.   

O godz. 14.50 obrady sesji opuścił Radny T. Pacek.  

T. Substyk  Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że w szkołach Dyrektorzy na 

pewno przypominają o tej akcji w szkołach, należy wystosować jeszcze taki sam apel do 

rodziców.   

 

16. Zamknięcie sesji. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi Solec Kujawskiego 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 14.52. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


